
Oppsummering av møte i fylkesstyret 14.9. 

Tilstede på Teams: Unn-Tove Bakkevoll, Stian Larsen, Jelena Porsanger og Andreas Holm Bakke 

Frafall Janne Hansen 

 

Møtet tok utgangspunkt i oppsummering fra fylkesledermøte som ble holdt 1-2.9. med vekt på en 

nylig gjennomført medlemsundersøkelse, og fylkeslagets rolle og mandat. Den viste at medlemmene 

har satt pris på muligheten til å delta på digitale møter, og ønsker at det fortsetter. Det gjelder særlig 

for typiske medlemsaktiviteter som årsmøte, samt mer faglig påfyll. Det ønskes fortsatt fysiske 

nettverksmøter.  

Følgende aktiviteter ble på bakgrunn vedtatt følgende aktiviteter i høst: 

1. fysisk møte for de som skaldelta i lønnsforhandlinger i høst, med separate løp for kommunal 

og statlig sektor. Det planlegges gjennomført i Tromsø i oktober. Unn Tove påtok seg den 

kommunale delen. Andreas skulle forsøke få en av våre tillitsvalgte i Nav til å være ansvarlig 

for statlig sektor. 

 

2. Digitalt vinkurs. Stian kontakter Nordavin for å få til møte i november. Tentativt 12. eller 19. 

 

3. Julebord i Tromsø 10. desember. 

 

Andreas foreslo i tråd med handlingsplan vedtatt på årsmøtet at vi burde ha aktivitet andre steder 

enn Tromsø, for eksempel Harstad og Alta. Det ble foreslått å holde årsmøte 2022 i Alta.  

 

 


